



UNIVERSITÉ DE NGAOUNDÉRÉ
THE UNIVERSITY OF NGAOUNDERE
FACULTÉ DES SCIENCES
FACULTY OF SCIENCE
BP / P.O.Box: 454 Ngaoundéré
Tél./Phone: 222254039 Email: fs@univ-ndere.cm



Attestation de Réussite / Success Testimonial N° A19L3063BA

Le Doyen de la Faculté des Sciences de l'Université de Ngaoundéré, soussigné,
I, the undersigned, The Dean of the Faculty of Science of the University of Ngaoundere,

Vu le procès verbal du jury en date du 30 JUIL 2019 atteste que
Mindful of the official report of the jury, hereby certify that

M. / Mr. : **DJIMET HISSEIN MAHAMAT**
né le / born on : 14/10/1996 à / at : **N'DJAMENA**
Matricule / Registration N° : **16B336FS**

A suivi avec succès la formation pour l'obtention du diplôme de Licence, domaine: **Sciences et Technologies**, mention: **Sciences Biologiques**, parcours: **Biologie des Organismes Animaux**.
Has successfully completed the course work for award of the degree of Bachelor in Science and Technology, Specialization Biological Sciences, Major Biology of Animal Organisms.

Session / Session : 1 Année académique / Academic Year: 2018/2019
~ Mention globale / Overall Grade : **Assez-Bien / Fairly Good**

En foi de quoi la présente attestation lui est délivrée pour servir et valoir ce que de droit.
This testimonial is, therefore, issued to the above named person to serve the purposes for which it is intended.



Le Chef de Département
The Head of Department



Pr. MVONDO AWONO Jean Pierre

Il n'est délivré qu'un seul exemplaire d'attestation de réussite. Le titulaire peut établir et faire certifier des copies conformes.
Only one testimonial is issued. The owner can establish and certify sample copies.